
                                                                                 

 
 

Styrelsemöte  
Växjöortens Fältrittklubb 
2022 08 21, Ruuda Consulting AB 
 

 
Närvarande: Sandra Ruuda, Katarina Torstensson, Tobias Jönberg, Roland Östberg, Selma 
Engström – del av möte, Hedda Bolmgren – del av möte, Marie Pettersson Hallberg, Lars 
Nilsson – del av möte och Lisa Gustafsson 
 
Frånvarande: Peter Wibrån – klubbchef, Fredrika Hallberg Ehrner – ledamot, Sara Johansson 
– ledamot. Katarina Torstensson och Roland Östberg tjänstgör i stället för Sara och Roland. 
 
 
6:1 Mötet öppnas 
 
6:2 Val av justerare för mötet 
 Katarina och Roland valdes till justerare för mötet 
 
6:3 Godkännande av dagordning 
 
6:4 Föregående mötesprotokoll 
 Protokollet godkändes 
 
6:5 Rapport från ungdomssektionen BUS 
 Den 11 juni var det grillkväll som BUS ordnade. 

BUS har anordnat käpphästhoppning i Ingelstad, i samband med 
Hushållningssällskapets evenemang. Det var även ett par ponnysar som var 
med och gick ponnyridning. 
Ungdomssektionen har även haft käpphästhoppning i samband med tävlingen 
Karl - Oskar cup. Båda aktivitetstillfällena har varit mycket uppskattade. 
BUS kommer att få en summa av intäkterna från käpphästhoppningen på Karl – 
Oskar cup. 
 

6:6 Ekonomisk rapport 
 Lars redovisade det ekonomiska läget, en sammanställning från 2022 06 30.  

En ögonblicksbild visar ett minusresultat för året, men det är svårt att säga hur 
årets resultat blir. Nästa avstämning kommer att ge en bättre fingervisning om 
det ekonomiska läget framöver. 
 



Tobias undersöker med Hildingsson hur vi gör med kasserade balar då det har 
varit ett flertal dåliga balar. 

 
6:7 Diskussion av delegationsordning VFK 
 Det finns ingen delegationsordning sedan tidigare verksamhetschef slutade. 

Sandra Ruuda och Tobias Jönberg får i uppdrag av styrelsen att se över och 
komma med förslag på delegationsordning på Växjöortens Fältrittklubb och 
Abena Arena. 
 
Det är angeläget att styrelsen skyndsamt delegerar arbetsmiljöansvaret.  
 

 
6:8 Inkomna skrivelser 

Styrelsen har fått ta del av att hyresgäst upplever kommunikationen som 
bristfällig. Styrelsen anser att det i en delegationsordning bör vara tydligt vad 
hyresgäst kan kräva och förvänta sig av hyresvärden och övriga hyresgäster. 

 
6:9 Bidragsansökan 
 Investeringsbidragen gås igenom på nästa styrelsemöte. 

Marie och Peter har gemensamt tittat på vilka bidrag som finns att söka och 
Marie kommer att vara behjälplig med detta. 
 
Styrelsen fick ta del av olika fonder och företag där vi som förening kan ansöka 
om bidrag.  
 

 
6:10 Personalsituationen 

Peter har sammanställt förslag och kommande händelser vad gäller 
personalfördelning som styrelsen diskuterade. 
 

 

• Frida Korner, kommer att arbeta varannan lördag mellan kl. 07.00-14.00 
från och med vecka 34. 

• Josefin Andrén, kommer att arbeta varannan fredag mellan kl. 15.00-
19.30 från och med vecka 34. 

 
Frida Korner och Josefin Andrén kommer att arbeta på timmar enligt ovan. 

  
Styrelsen stöttar personalens vidareutbildning, då den är en viktig del i det 
föreningsutvecklande arbetet. Personalen har varit på en tvådagars fortbildning 
i Göteborg. 

  
 
6:11 Rapporter från 
 - ridskoleverksamheten och dess förslag till förändringar 

De flesta av ridskolehästarna är nu försäkrade i Agria, och vårt Agriaombud 
heter Petra Svensson. 



 
Som det ser ut nu så har vi 269 uppsittningar per vecka och det klarar vi med 
den personal och den hästpark vi har i dagsläget. Hästparken går inte på 
maximalt antal lektioner just nu, vilket är 295 pass per vecka. 
Det finns ett kommande behov av fler hästar och då även personal, så vi 
behöver se över personalstyrkan i och med fler hästar.  
VFK har personal som kan utbilda och rida till nya hästar för att de ska fungera 
väl i verksamheten, samt se till att det finns en bra och välfungerande 
utrustning till varje häst.  
 
Frida Hjälm och Simone Puzio har gemensamt ansvar för skoning av 
skolhästarna. Frida kommer att sko övervägande antal. 
 

  
- byggsektionen  
Lysrören som endast lyser med ett lysrör får vänta att bytas då de ska bytas ut 
till ledbelysning. 

 Nya handtag till ridhusdörren är utbytta till stora ridhuset. 
 Kylskåpet i cafeterian är kasserat. 

BUS ska ordna ett tillfälle där de visar och tränar på att utrymma via den nya 
nödutgången 
 
-arenasektionen 
 Besked angående utbetalning av momspengar förväntas komma i närtid. 
 
Kommande arbete med den nya anläggningen är att färdigställa ridskolestallet, 
ridhuset samt värmeavdelningar. 
 
 

 - hemsidan 
Hemsidan är i stort sett klar, beräknad publicering av nya webben är i 
september. 

  
- tävlingskommittén/Sponsring 
Bägge Summershowtävlingarna har varit lyckade, både vad gäller antal starter 
och ekonomiskt. 
Ansökan till 3 stjärniga tävlingar 2023 är inskickade och fler tävlingar, 1 och 2 
stjärniga, ska ansökas om i september.  
 
Vi har under sommaren fått in sponsring av skyltar på kortsidan av utebanan, 
totalt sju skyltar. 
 
● I november kommer Fredrika att träffa Hööks butikschef och ta fram en 
sponsringsplan för 2023. Gäller främst sponsring av hederspriser till tävlingar 
och eventuellt ett nytt sponsorhinder. 
● Det finns också intresse i från Bixia att ha ett utökat sponsorupplägg. Peter 
för dessa diskussioner vidare med Christian på Bixia. 



 
Sponsring inför nästa år ska påbörjas i närtid för att ha god framförhållning 
inför säsongen 2023, och det är Peter Wibrån och tävlingssektionen som 
arbetar med det. 
 
Katarina sammanställer en jämförelse mellan olika tävlingar under säsongen 
2022. 
Vi behöver en plats att förvara våra tävlingshinder under vintern. Tomas får i 
uppdrag att fundera på en lösning. 
 
 

 - kafeteria /trivselkommittén 
Verksamheten i cafeterian har fungerat oerhört bra under säsongen. Styrelsen 
är väldigt tacksamma över det arbete Lotta Bylander med medhjälpare har 
gjort. 

  
 
 
6:12 Övriga frågor 
  

• Tobias och Pernilla Lundblad har gjort ett förslag hur pengarna från 
arbetet som Abena betalade, kan användas. Ett förslag är att hyra en 
buss för femtio personer till Elmia Horse show. De som utförde arbetet 
för förtur att anmäla sig och sedan släpper vi på övriga anmälningar. De 
fortsätter att förfina informationen, och då främst angående anmälning 
och hur en prioriteringsordning ser ut. Förslaget bifölls med reservation 
på att justeringar i i inbjudan utförs. 

• Förening ska skriva ett ägardirektiv för bolaget, med mål och syfte för 
verksamheten. Sandra skriver ett förslag till en organisationsmodell som 
kan användas i kommande arbete. 

• Höstmöte blir onsdag den 23 november kl.18.30 

• Kickoff i september/oktober med berörda och SISU där vi arbetar med 
strategier och organisationsmodell. Vi ger ett förslag till personalen att 
ha en heldag den 30 oktober, då vi har strategiarbete tillsammans med 
styrelse och SISU. Sandra kontaktar SISU 

• Den 7 november har vi ett kort styrelsemöte kl.18.00 

• Styrelsen beslutar att adjungera Peter Wibrån på styrelsemöte vad 
gäller rösträtt 

• Önskemål från en hovslagare om uppmärkning av parkering för 
hovslagare i Södra stallet, samt att gräs röjs vid stallväggen där de kör 
in. 

• Stallmöte i Norra och Södra ska hållas innan höstmötet. 

• Uthyrning och uppsägning av boxar ansvarar verksamheten för. Det 
behöver bli ett bättre flöde vad gäller information till berörda. Sandra 
pratar med personalgruppen om hur flödet kan bli bättre. 

• Styrelsemedlemmar ska gå igenom alla våra policydokument och föreslå 
ändringar i dessa. Detta ska förberedas till nästa styrelsemöte. 



 
 

 
 
6:13 Mötet avslutas. Nästa möte blir den 25 september kl.18.00, plats är ännu inte 

bestämd. 
 
 
_____________________________________      ____________________________________ 
Ordförande Tobias Jönberg                 Sekreterare Lisa Gustafsson 

 

____________________________________         ___________________________________ 

Justerare Katarina Torstensson                 Justerare Roland Östberg 

 

 

 

 


